
Protokoll för Lysator
Protokoll FM01-1516
2015-10-20, Visionen

D-nr: FM01-1516

Sida 1 av 6

Närvarande: se bilaga FM01-1516.0

1 Mötets öppande

Jon Dybeck förklarar mötet öppnat 18:17.

2 Val av mötespresidium

Beslutades: välja Jon Dybeck till mötesordförande och Johan Busk Eriksson till mötessekrete-
rare.

3 Val av två justeringspersoner, tillika rösträknare

Beslutades: välja Henrik Henriksson och Tony Magnusson till justeringspersoner tillika rösträk-
nare.

4 Justering av röstlängd (Bilaga 1: FM01-1516.4 )

Beslutades: fastställa röstlängden till 19 personer.

5 Fastställande av dagordning (Bilaga 2: FM01-1516.5 )

Beslutades: fastställdes enligt bilaga

6 Mötets behöriga utlysande (Bilaga 3: FM01-1516.6 )

Johan Busk Eriksson berättar att kallelse och möteshandlingar har kommit ut i tid och anser
därför att mötet är behörigt utlyst.

Beslutades: mötet anses vara behörigt.

7 Föregående mötesprotokoll

Beslutades: föregående mötesprotokoll läggs till handlingarna.

8 Rapporter och meddelanden

8.a ekonomi (Bilaga 4: FM01-1516.8.a)

Ekonomisk rapport för föregående verksamhetsår redovisades. Se bilaga.

8.b styrelse (Bilaga 5: FM01-1516.8.b)

Jon Dybeck rapporterade om vad styrelsen gjort sedan förra medlemsmötet. Se bilaga.

8.c root-gruppen

Superroot sebth berättar:

• Sedan förra mötet har Bacon, den stora Sun Fire E20K:n, slängts.

• En ny cpu-server, armitage, som kör FreeBSD, har satts upp som ersättning

• Några delar från Bacon ska skänkas bort till LUDD, men dessa har inte hämtats ännu

• Ett thinlinc-kluster har satts upp, som går att nå på thinlinc.lysator.liu.se, med samma os
och mjukvara som datorerna i ∼
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• Ett beräkningskluster som kallas Borg har satts upp

• Tre stycken nya rötter har tillkommit sedan förra mötet

• Ett antal maskiner donerade från NSC är på väg in

Fråga om datorhandboken uppdaterats vad gäller de nya maskinerna ställs. Svaret är ja.

Ordningsfråga: Eje Svensson anländer kl 18:43 och röstlängden justeras från 19 till 20 personer.

8.d ∼ & ∧

Inte så mycket har hänt förutom den ommöblering som nämndes förra mötet. LED-belysning
bakom datorerna har satts upp.

8.e ∼/lib (Bilaga 6: FM01-1516.8.e)

Rapport (se bilaga) från ∼/lib-ansvarig lästes upp.

8.f WWW

Sebth berättar att webbplatsen får cirka 5000 besök per dag, där besök räknas som sessioner upp
till en halvtimme långa. Det kommer ibland in mail till webmaster om sidor som slutat fungera,
så folk verkar bry sig om innehållet.

8.g LysKOM

Fungerar.

8.h Runeberg

Ingen rapport har inkommit, och projektansvarig är ej heller närvarande.

8.i uppLYSning

Det har inte hållits några uppLYSningar. Posten som ansvarig för uppLYSning har varit vakant.
En föreläsning i samarbete med FIA är planerad till den 3:e november.

8.j Lystring

Det har skickats ut mail till lystring om grillkvällar och liknande.

8.k Historieprojektet

Kjell-e berättar: har nät, fungerar, uppdaterat ibland. Främst handlar projektet om lysators
historia, men även stora händelser inom it-världen kan platsa på tidslinjen.

8.l Inbyggda hack

Kjell-e, projektetansvarige, har varit på konferens i Dublin om embedded. Inbyggda hack finns
uppsatt i tilde, datorn bishibosh, det finns även en kartong med hårdvara samt labbar man kan
göra med hårdvaran.

8.m NannyMUD

Har nät. NannyMUD är ett Multi User Dungeon, ett textbaserat rollspel
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8.n Xenofarm

Rullar på.

8.o Inhysningar

8.o.i SOF

Har nät. Ingen rapport har inkommit.

8.o.ii TBI-sektionen

Har nät. Ingen rapport har inkommit.

8.o.iii Linköpings studentspex (Bilaga 7: FM01-1516.8.o.iii)

Har nät. Rapporten i bilagan lästes upp..

8.o.iv Jabber.se

Ingen rapport har inkommit. Har varit problematiska de senaste åren med konstiga probes och
ärenden hos LiU:s IRT-grupp.

8.o.v Holgerspexet

Lever och har nät.

8.o.vi LiTHe Blås (Bilaga 8: FM01-1516.8.o.vi)

Rapport enligt bilaga.

8.o.vii StartTLS

Ingen rapport. Deras TLS-certifikat har gått ut.

8.o.viii Lansen

Har nät. De är tacksamma för inhysningen.

8.o.ix Röda arméns gosskör

Ingen rapport har inkommit. Har nät.

8.o.x Y-sektionens webbserver (Bilaga 9: FM01-1516.8.o.x )

Rapport enligt bilaga.

8.o.xi Pike

8.0-release på gång, annars inte så mycket att säga. Datorerna fungerar och har nät.

8.o.xii Admittansen

Fungerar mestadels, men har lite mailproblem. I förbigående nämns att Admittansen söker folk
som är villiga att bli styrelsemedlemmar.

8.o.xiii FIA

JD JBE TM HH



Protokoll för Lysator
Protokoll FM01-1516
2015-10-20, Visionen

D-nr: FM01-1516

Sida 4 av 6

Tekniken fungerar bra.

8.o.xiv MatNat

Har nät, ingen rapport har inkommit.

8.o.xv ColorPlanet (Bilaga 10: FM01-1516.8.o.xv)

Rapport enligt bilaga.

8.o.xvi Makerspace Linköping

Kommunen har tillsammans med ett gäng företag startat en förening som har en lokal vid
Wahlbeck företagspark som kommunen står för. Syftet är en kreativ yta, dvs ett makerspace.
Det hela är i uppstartsfas. Just nu är inhysningen hos Lysator tänkt för att hosta deras webbsida,
det är dock inte färdigt än.

9 Föredragande av verksamhetsberättelse för Lysator 2014/2015 (Bilaga
11: FM01-1516.9 )

Jon Dybeck läser upp verksamhetsberättelsen sin sedab lades sedan till handlingarna.

10 Föredragande av revisionsberättelse för Lysators styrelse 2014/2015
(Bilaga 12: FM01-1516.10 )

Revisionsberättelsen föredrogs och lades till handlingarna.

11 Prövning av ansvarsfrihet för Lysators styrelse 2014/2015

Jävsfråga vad gäller justeringspersonerna togs upp, då dessa var styrelsemedlemmar för det
aktuella verksamhetsåret. Ingen i lokalen såg detta som ett problem.

Beslutades: Styrelsen 2014-2015 fanns ansvarsfri.

12 Val av drift- och projektansvariga (Bilaga 13: FM01-1516.12 )

Valberedningens förslag redovisades (see bilaga). Gällande projekt Runeberg har nuvarande pro-
jektledaren Lars Aronsson ej gått att nå. Mötet finner det inte lämpligt att i det fallet föreslå
honom till posten. Försök att nå Lars via telefon görs, men man når endast hans telefonsvarare.

Föreslås att sätta posten runeberg vakant och göra det till styrelsens uppdrag att se om Lars vill
tacka ja, och i annat fall hitta annan intressent.

Jon Dybeck nominerar sig själv till upplysningsansvarig.

Tony Magnusson nominerar sig själv att vara ansvarig för garb.

Beslutades: Väljer förslag enligt valberednings förslag med ovanstående ändringar i sin helhet.

13 Övriga frågor

13.a AI-grupp

Inge Wallin och andra har pratat om att starta en grupp för tillämpad AI-design, med aktiviteter
som samtal, programmering och tävling - antingen via internet eller genom att resa. Detta skulle

JD JBE TM HH



Protokoll för Lysator
Protokoll FM01-1516
2015-10-20, Visionen

D-nr: FM01-1516

Sida 5 av 6

vara ett samarbete med FIA, Föreningen för Intelligenta Autonoma system. För att dra igång
det hela kommer en UppLYSning att hållas den 3 november. Vid frågor går det bra att kontakta
Inge.

13.b Eduroam för lysiter

Kjell-E undrar hur det gått med detta sedan förra mötet. Svaret är att det inte har hänt så
mycket.

13.c PR-post

Fråga om att skapa en post för PR-ansvarig. Henrik Henriksson säger att andra föreningar är
bättre på att göra reklam för sig, och att det kanske kunde hjälpa om man tillsätter en sådan
för att kunna göra mer reklam för föreningen.

Föreslås få styra över PR-posten i budgeten.

Ordningsfråga: Claes Hardesköld undrar om man kan ta ett sådant beslut gällande ekonomin
under övriga frågor. Replik menar att det skulle bli snabbare beslut än att gå via styrelsen.
Johan Busk Eriksson anser inte att det är en onödig omväg att gå via styrelsen, då beslut kan
tas per capsulam mellan styrelsemöten.

Punkten lämnas med ett konstaterande om att mötet är positiv till idén om ett PR-projekt.

13.d Samarbete med Lithe Kod

Det kommer att arrangeras ett hackathlon i samarbete med Lithe Kod, med 3-4 medlemmar
från Lysator och ett litet gäng ifrån Lithe Kod. Alla är välkomna, man letar även efter någon
som vill hålla någon sorts föreläsning. Samarbetet började utifrån de gamejams som en grupp på
universitetet hållit tidigare, och är en utvidgning av den idén. Man räknar med 30-40 deltagare
och mer information kommer snart.

Mötet påpekar att det bör göras tydligt att detta är ett samarbete med Lysator i marknadsfö-
ringen för arrangemanget.

14 Mötets avslutande

Jon Dybeck förklarar mötet avslutat 20:02
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Jon Dybeck, mötesordförande

Johan Busk Eriksson, mötessekreterare

Tony Magnusson, justeringsperson

Henrik Henriksson, justeringsperson

JD JBE TM HH



Närvarande Bilaga 1 (1/1)
D-nr: FM01-1516.4

Följande medlemmar var närvarande på mötet:

(net4all) Jon Dybeck
(sebth) Sebastian Thorarensen
(margus41) Martin Gustavsson
(busk) Johan Busk Eriksson
(jiffe) Johan Frisk
(hx) Henrik Henriksson
(kempe) Andreas Kempe
(tias) Mattias Dandanell
(tokkugawa) Tony Magnusson
(kjell-e) Kjell Enblom
(erik) Erik Svensson
(riiga) Felix Riiga
(dandan) Daniel Dandanell
(holmgren) Magnus Holmgren
(herj) Claes Hardesköld
(dahnielson) Anders Dahnielson
(marcus) Marcus Comstedt
(leif) Leif Stensson
(inge) Inge Wallin
(eje) Eje Svensson (anlände 18:43)
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Förslag till dagordning Bilaga 2 (1/1)
D-nr: FM01-1516.5

DAGORDNING LYSATORS HÖSTMÖTE 20151020
1 Mötets öppnande
2 Val av mötespresidium
3 Val av två justeringspersoner, tillika rösträknare
4 Justering av röstlängd
5 Fastställande av dagordningen
6 Mötets behöriga utlysande
7 Föregående mötesprotokoll
8 Rapporter och meddelanden

a) ekonomi
b) styrelse
c) rootgruppen
d) ~ & ^
e) ~/lib
f) FTP
g) WWW
h) LysKOM
i) Runeberg
j) uppLYSning
k) Lystring
l) Historieprojektet
m) Inbyggda hack
n) LYSresor
o) NannyMUD
p) Xenofarm
q) Inhysningar

i) SOF
ii) TBi-sektionen
iii) Linköpings studentspex
iv) jabber.se
v) Holgerspexet
vi) LiTHe Blås
vii) StartTLS
viii) Lansen
ix) Röda arméns gosskör
x) Y-sektionens webserver
xi) Pike
xii) Admittansen
xiii) Fia
xiv) MatNat
xv) Colorplanet
xvi) makerspace

9 Föredragande av verksamhetsberättelse för Lysator 2014/2015
10 Föredragande av revisionsberättelse för Lysators styrelse 2014/2015
11 Prövning av ansvarsfrihet för Lysators styrelse 2014/2015
12 Val av drift- och projektansvariga
13 Övriga frågor
14 Mötets avslutande
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Kallelse Bilaga 3 (1/1)
D-nr: FM01-1516.6

Avsändare Johan Busk Eriksson
Mottagare lysmembers@lists.lysator.liu.se
Datum 2015-10-06 17:05

Kallelse till Lysators höstmöte 2015
====================================

Tid: Tisdag 20 oktober klockan 18.15
------------------------------------

Plats: Visionen
---------------

På höstmötet kommer bland annat val av drift- och projektansvariga att
hållas. Är detta något du är intresserad av kan du ta kontakt med
drift-/projektledaren du är intresserad av att efterträda,
samt valberedningen som består av:

* Johan Frisk (jiffe@lysator.liu.se)
* Leif Stensson (leif@lysator.liu.se)

På mötet kommer även verksamhets- och revisionsberättelse för
verksamhetsåret 2014-2015 att föredragas, samt prövning av
ansvarsfrihet för styrelsen 2014-2015.

Dessutom kommer rapporter och meddelanden från projekt och inhysningar
att föredragas. Ifall du är ansvarig för ett projekt eller en
inhysning, men inte har möjlighet att närvara på mötet, vore det bra om
du kunde skicka in en rapport till styrelsen.

Motioner skall vara styrelsen tillhanda senast 7 dagar innan mötet
början, d v s tisdag 13 oktober klockan 18.15. E-post (till
styrelsen@lysator.liu.se ), LysKOM-brev till styrelsemötet eller
på papper i lämpligt fack i ~ är lämpliga media för inlämnande.

Dagordning och andra till mötet hörande handlingar kommer att anslås i
~ samt i LysKOM, samt mailas ut till lysmembers-listan, senast 5 dagar
före mötets början.

Lysators styrelse <styrelsen@lysator.liu.se>,
genom Johan Busk Eriksson (sekreterare)
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Ekonomisk rapport Bilaga 4 (1/2)
D-nr: FM01-1516.8.a

RESULTAT LYSATOR VERKSAMHETSÅR 2014/2015

INTÄKTER BUDGETERAT UTFALL

Ränta 1800 584.46
Medlemsavgifter 65000 59586.00
Bidrag 0 58.32
Försäljning, intäkter 400 1600.00

Summa 67200 61828.78

KOSTNADER BUDGETERAT UTFALL

Fritt rootgrupp 2000 0.00
Trivsel 10000 5308.09
Kassadiff 0 0.00
Försäljning, utgifter 0 0.00
Administration 700 563.00
PR 6000 2582.60
~/lib 6000 2951.00
Kapitalvaror 30000 5886.83
Fritt styrelsen 1000 380.00
UppLYSning 2000 0.00
Lokalvård 17000 18646.00
Drift 3000 1413.95
Konferenser 4000 0.00
Hyra 6000 5344.00

Summa 87700 43075.47

RESULTAT -20500 18753.31
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Ekonomisk rapport Bilaga 4 (2/2)
D-nr: FM01-1516.8.a

BALANSRÄKNING LYSATOR VERKSAMHETSÅR 2014/2015

*** Tillgångar IB UB

Kassa 2259.00 3729.00
Girokapitalkonto 178762.91 179347.37
Fordringar 0.00 1059.30
Plusgiro 73090.56 92971.43

Summa 254112.47 277107.10

*** Skulder och eget kapital IB UB

Runeberg 89251.02 93492.34
Skuld till Medlemmar (kortfristiga) 32.00 32.00
Eget kapital 164829.45 183582.76

Summa 254112.47 277107.10

JD JBE TM HH



Rapport från styrelsen Bilaga 5 (1/1)
D-nr: FM01-1516.8.b

Rapport Styrelsen 2015-2016

+ Styrelsemöten
Styrelsen har hållit sporadiska möten när det behövts.
I framtiden borde det antagligen hållas mer regelbundna möten.
Särskillt efter vårmötet.

+ Campus 2015 och Lysator

Det är fortfarande oklart när exakt Lysator måste flytta ut ur
G-huset. Antagligen inte under 2016 och kanske så sent som 2020.
Just nu bearbetar styrelsen delar av UF (LFE) och IDA för att få
flytta till E-huset när tiden kommer. Om Lysator får flytta till
E-huset kommer vi att få plats med 6-7 rack.

När det kommer till ~ har det varit några turer fram och tillbaka.
Nu tillhör ~ ISY igen (som det var innan Campus 2015).
Lysator kommer så vitt styrelsen vet inte behöva betala hyra för ~.

+ Kalasmottagningen
I år deltog inte Lysator i Kalasmottagningen eftersom föreningen
tillfälligt blev utrensade ur LUST.
En ny ansökan har skickats in till LUST och i nästa år ska vi delta
i Kalasmottagningen igen.

+ Infokväll
Som vanligt hölls ett informationsmöte för nya och gamla medlemmar.
Infomötet gav mindre än tio nya medlemmar.

+ Höstgrillning
Som tidigare år arrangerades en höstgrillning.

+ Märkesmålning
Märket målades i fint väder.
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Meddelande från ∼/lib Bilaga 6 (1/1)
D-nr: FM01-1516.8.e

Hej styrelsen!

Jag kan inte komma på mötet ikväll, men jag kan tänka mig att sitta kvar
som ~/lib-ansvarig. Rapport från ~/lib är att inget har hänt sen förra
mötet.

Vänliga hälsningar
Rebecka
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Meddelande från Linköpings Studentspex Bilaga 7 (1/1)
D-nr: FM01-1516.8.o.iii

21281122 / 2015-05-03 12:36:33 / Ulrik Haugen, Liss (så jävla fräsch)

Till punkt 8.o.3:

Linköpings studentspex är som alltid tacksamma för att Lisse får el,
nät, kyla och rum i Foo. Vi bjöd en lysatorroot på spexbiljett i
februari.
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Meddelande från LiTHe Blås Bilaga 8 (1/1)
D-nr: FM01-1516.8.o.vi

Hej hopp! Tack för påminnelsen!

Jag tycker att allt i stort har flytit på felfritt. Det enda som orsakat
bekymmer är bristen på IPv4-adresser. Men då vi fått ett gäng IPv6 kan vi
använda oss av dessa för att få servrarna att prata med varandra, och sedan
använda ett fåtal IPv4 för att prata med internet. Så det är en lösning som
fungerat bra.

Jag skulle även vilja passa på att fråga Lysator om ni hört något om vad
som händer med F00-hallen den dag universitetet överger G-huset? Har ni
hört något nytt?

Det här svaret fick jag från LiTHe Blås styrelse:
*Hej hopp!*

*Vi tog upp detta på mötet. Det vi kom fram till är att mejllistorna ibland
fungerar lite sporadiskt. Ibland ligger de nere eller så blir det
fördröjning på mejl som skickas.*

*Annars är vi nöjda och vill tacka lysator för att de hyser oss :)*

*/Styrelsen genom Mathilda*

Med vänliga hälsningar
Henrik Engström,
Kontaktperson i LiTHe Blås
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Meddelande från Y-sektionen Bilaga 9 (1/1)
D-nr: FM01-1516.8.o.x

Hej!

I sista sekund nu, men jag kan göra en liten rapport.

Y-sektionen har inför hösten lanserat en ny, fräsch hemsida. Denna är byggd
från grunden i Django och ersätter det gamla rucklet baserat på Plone.

Ysex har också skaffat en ny hemsida men då Webbgruppen hade fulklt upp med
att lansera sektionens sida och inte hade tid för support valde de att
flytta från vår server och ligger nu på ett webbhotell. Planen är att sedan
flytta "hem" deras sida igen.

Under åter planerar vi för att uppgradera lite servermjukvara samt att
installera nya hårddiskar utöver den rena webbutvecklingen som ständigt
pågår.

Väl mött!

*Erik Sköld*

Webmaster 15/16
Y-Sektionen
Tekniska Högskolan vid Linköpings Universitet
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Meddelande från ColorPlanet Bilaga 10 (1/1)
D-nr: FM01-1516.8.o.xv

Spelet "Color Planet" för Android har serverplats hos lysator.
Det är ett gratis platsbaserat, mmorpg, resursspel för de med Android
baserade-telefoner

Det har under senare tid sakta växt och fått idel lovord från användare.
I dagsläget är det ca 100 aktiva användare och nästan 200 som provat på.
Användrana är spridda över hela norra halvklotet (ännu ingen på södra).
Serverresurserna som behövs är relativt små då mycket sköts i appen. Det
fungerar bra.

Mvh Erik Melkersson
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Verksamhetsberättelse verksamhetsåret 2014/2015 Bilaga 11 (1/1)
D-nr: FM01-1516.9

Verksamhetsberättelse Lysator 2014-2015

Händelser under året

+ Infokväll
Traditionsenligt höll Lysator ett informationsmöte för nya och gamla
medlemmar. Informationsmötet hade relativt få deltagare.

+ Makerspace Linköping
Lysator skickade representanter till det nya
’Makerspace Linköping’ för att bygga kontakter och främja samarbete.

+ Våffeldag
På våfflans dag bjöds det på våfflor i ~.

+ Ledbelysning ~
Det har byggts rgb-ledbelysning i ~.

+ Datateknologsektionents julkalender
Lysator bidrog med en lucka till datateknologsektionens julkalender.

+ Kunskapstävlingen Pumpen
IOGT/NTO höll sin årliga frågetävling i ~.

+ Fika
Det har bjudits på fika i ~.

+ Märkesmålning
Märket målades i fint väder.
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Revisonsberättelse

Undertecknade revisorer för Datorföreningen Lysator avlämnar härmed följande
revisionsberättelse.

Vi har granskat räkenskaper, bokföring och förvaltning samt framlagda resultat-
och balansräkningar för verksamhets̊aret 2014-2015. Revisionen har utförts i
enlighet med god revisionssed.

Bokföringen är enligt v̊ar bedömning korrekt och omkostnader styrkta med veri-
fikationer. Vi har g̊att igenom styrelsens protokoll och funnit en god förvaltning.

D̊a vi inte funnit n̊agon anledning till anmärkning tillstyrker vi att styrelsen
beviljas ansvarsfrihet för verksamhets̊aret 2014-2015.

Linköping 2015-10-13

Lars (larlin) Lindholm Martin (arne) Arne

Revisionsberättelse verksamhetsåret 2014/2015 Bilaga 12 (1/1)
D-nr: FM01-1516.10
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Valberedningens förslag

Johan Frisk

13 oktober 2015

• Super-root : Sebastian Thorarensen (sebth)

• WWW : Sebastian Thorarensen (sebth)

• FTP : Niclas Zeising (zeising)

• LysKOM : Per Cederqvist (ceder)

• NannyMUD : Mats Persson (matpe)

• Xenofarm : Peter Bortas (zino)

• Lystring : Jon Dybeck (net4all)

• Lokalgruppsansvarig : Johan Frisk (jiffe) 1

• ∼/lib : Rebecka Geijer Michaeli (rivka)

• Historieprojekt : Andreas Kempe (kempe)

• Inbyggda Hack : Kjell Enblom (kjell-e)

• LYSresor : Ewa Wiman (ewa)

• Projekt Runeberg : Lars Aronsson (aronsson) 2

• Garb : vakant

• uppLYSning : vakant

• Inspelning av uppLYSning : vakant

1Med reservationen att valberedningen erkänner nominerandet av sig själv som ett brott
mot god sed.

2D̊a sittande för projekt Runeberg inte har svarat p̊a de mail valberedningen har
skickat antas han fortsätta att ansvara för projekt Runeberg till dess att han meddelar annat.

1

Valberedningens förslag Bilaga 13 (1/??)
D-nr: FM01-1516.12
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